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PROTOKÓI- NR 27105
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I INTEGRACJI Z UNIA

EUROPEJSKA
W DNIU 27 czerwca 2005 ROKU

Komisja rolnictwa i integracji z uni4 europejsk4 rozpoczqla obrady

o godz.8 00 w sktadzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego

protokolu, wg. nastgpuj 4cego porzqdku:
l. Analizamaterialów na sesjE.
2. Informacja o przygotowaniu jednostek gospodarczych do skupu zbó2

ze zbiorów 2005 r.
3. Informacja o realizacji inwestycji na wsi.
4. Sprawy róZne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywital wszystkich radnych otaz

Burmistrza J. WoZniaka. Komisja przystryrla do analizowania materialów

na sesjq.
Ad. I

Komisja uwag nie wniosla w pozycjach od I do 6.

Pozycja nr 7.
Uchwala w sprawíe zmian w bud2ecie miasta i gmíny na 2005 rok.

Radny S. Baraúski zasugerowal zdjgcie tego punktu z porz4dku obrad

i ponownq jego analizE, ale po wyborze burmistrza. Dla mnie nie s4 jasne

przesuniEcia érodków pieniE2nych z remontu ul. Piúczowskiej,, Krzywei,

Kiliúskiego, sprawa wodoci4gu i odwodnienia. Z roku na rok uwzglEdnia sig

remont tych ulic w budZecie, a w rzeczywistoéci sq w dalszym ci4gu

niewyremontowane - powiedzial radny S. Baraúski. Glos w tej sprawie zabral

Burmistrz J. WoZniak. Poinformowal radnych, i2 Generalna Dyrekcja Dróg

i Autostrad chce odnowió te ulice za wlasne pieni4dze. Nie oznacza to,

2e pieni4dze te zostajq wycofane z tych inwestycji, nastqpuje jedynie

zmniejszenie w dziale 900 rozdz. 90095 a zwiqkszenie w dziale 400 rozdz.

40097. Burmistrz na posiedzenie komisji poprosil Skarbnik Gminy
pani4B. Ciepluch o wyjaénienie radnym omawianych zmian.

Skarbnik Gminy poinformowala radnych, i2 przesunipcia. te byly celowe
po to, aby Gmina unikngla placenia 22oA podatku VAT. Srodki pieniE2ne
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przeznaczone na inwestycje przesuniqte zostaly do dzialu dotacji. Dotacje t4
'offzyma 

zaklad wodoci4gów i Kanalizacji. DziEki temu Gmina nie bEdzie

ptaiitapodatku VAT, a zaklad tozliczy siq z wykonania prac kosztorysem'

Burmistrz J. Wo2ni ak zaptoponowal uzupelnienie paragrafu 1 o kwotq 210

tys. zl. Komitet przeznacza ie pieniqdze w formie darowizny na remonty szkól

w szczególnoéci pokryó dachowych.
Skarbnik B. ciepluch poinformowala radnych o zmian\e klasyfikacji

w dziale promocji i bswiaty. Te przeniesienia w tych dzialach maj4 charakter

czysto - technicznY.
Radny S. Baraúski zapytal czy bEdzie w tym roku nadwyLka budzetowa'

skarbnik wyjasnita, iz za ostatnie piEó miesiEcy realizacja dochodów

przeb\ega prawidlowo. Ze wzglqdu na zaistnialq sytuacjg, najwaanieisze

in*.rtyi¡e w mieécie nie s4 realizowane, dlatego trudno jest odpowiedzieó na to

pytanie. Mamy zaholonqlokatq w banku'
Radny S. Baraúski zapyfat czy za budowE boiska przy Szkole 4 czqéó

pieniEdzy ma byó Gminie zwrócona.
Skarbnik Gminy poinformowala radnych, i2 w tej sprawie nie ma jeszcze

Zadnego ofi cj alnego Pisma.

Komisja wiPcej uwag nie wniosla.

Ad.4
Glos zabral radny B. KIól zwracajqc siQ do Burmistrza z pytaniem

czy w okresie letnim rozpocznie siE remont gminnych dróg'

JesteS my ju| po ptzetargach na remont wigkszoéci dróg gminnych, zatem

prace niedtugo sig rozpoc znq-_ powiedziat Burmisfrz J. WoZniak.

Radnt1-. Sulek zwróc1l sig z proéb4 do burmistrza, aby wykonawca, który

wygra przetargna drogg w Chorzewie skontaktowal sig ze mn4. ProszE równie2

o'l"rytt"t"ni" z zaro1li odcinka drogi od Sudolu do Chorzewy przy pasie

leSnym. Chciatbym poruszyó takle sprawQ funkcjonowania Agencji

Resirukturyzacji i Modernizacii Rolnictwa. Rozmawialem iuL z kilkoma

rolnikami ,któizy po kilka miesigcy czekajqna kolczyki dla bydla. Nie rozumiem'

czemu nasza agencja nie jest zaopatrzona w takie rzeczy, tylko kieruje pisma do

Warszawy o przyilanie kolczyków dla bydla - powiedziat radny L. Sulek.

Chcialbym równióz zasygnalizowaó sprawQ nieczytelnych tablic rozkladu jazdy

autobusów firmy,,Kral".
Glos zabral radny B. KróI, aby zwigkszyó, liczbE krggów z 5 do 7 przy

le4dzie z uI. Katowickiej na pola, w Prz4slawiu, poniewa2 w okresie Zniw

kombajny nie s4w stanie wjechaó na pola.
Ná posiedzenie komisji przybyla Przewodniczqca Rady Miejskiej pani

E. Ptasznik. Przewodniczqca poinformowata zebranych radnych,

\z pan M. Wnuk wysun4l propozycjE polqczenia dozynek gminnych

z powiatolvymi.
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Glos w tej sprawie zabral, przewodniczqcy komisji' Jestem trochE

zdziwiony, 2e ta propozycj a zostqe wysunigta dopiero tetaz, kiedy my mamy

ustalonq 
- 

miejscó*osó áozynek gminnych. Organizatorzy otaz osoby

odpowied zialne za przebieg do2ynek prrygotowywujQ siq duzo wczeÉniej do tej

imprezy, o potqcziniu tyóh doZynek powinniémy rozmawiaó kilka miesigcy

wczeéniej.
Jeieli dozynki organizowane sQ w róZnych terminach, to nale?y

zorganizowaó do¡ynki gminne w Mnichowie, tak jak zostalo to zaplanowane'

leZétiterminy doZynek lqzbie1ne, to moZna zastanowió siE nad potqczeniem tych

dwóch imprez. NaleZy równiez wziqó pod uwagq koszty minimalne, jakie Gmina

ponioslaby przytqczajqc siQ do dozynek powiatowych powiedzial radny

S. Barariski.
Przewodniczqca Rady Miejskiej poinformowala radnych, i2 Gmina

ponioslaby z tego tytutu 15 tys. zlotych. Taka informacjq przekazal mi pan

Marian Wnuk - powiedziala pani E. Ptasznik.
Pan przewodnicz4cy podsumowal, \2 sprawQ dozynek nale?y jeszcze raz

przedyskutówaó z porotiuly-i radnymi. Ttzeba zobaczyó, w jakim stopniu

zaangaZowana jest spote cznoíó Michowska w otganizacjq dozynek, ilu i jakich

sponsorów pozyskatá . Ja oraz pozostali czlonkowie komisji uwa2amy, i2 do?ynki

ialezy toiga¡¡to*aó zgodnie z wczeéniejszymi ustaleniami - powiedziatr

przewodn iczqcy komi sj i.
Przewodnicz4cy zaproponowal kandydaturE L. Sulka na

wiceprzewodnicz4cágo komisji rolnictwa i integracji z unia europejska'

Czlonkowie komisji przyst4pili do glosowania.

Wsryscy za kandydatur4 pana L. Sulka na wiceprzewodnicz4cego

komisji.

Na zakoúczenie Komisja Rolnictwa zapoznala sig z treíciqnastqpuj4cych

pism:
I. písmo w sprawíe zadaszenia stadionu Klubu Sportowego ,,Naprzód"

Glos zabral .udry S. Baraúski twierdzqc, \2 na stadionie jest wiele

pilniejszych rueczy do zrobienia. Poza tym nie przedstawili nam ?adnego

kosztorysu, Zadnej innej dokumentacji na podstawie, której moglibySmy

zastanowió sig nad t4 inwestYcj4.
2. pismo w sprawie wprowadzenia od 01.06.2005r. zmiany taryf cen

i oplat za dostarczanqwodq i odprowadzanie ícieków

3. písmo w sprawie zmiany miesiqcznei oplaQ za wywóz odpadów

przyp adaj qcy c h na o s o b q z am i e s zkuj qc q w I o kal u w I a s n o í c iowy m

4. pismo w sprqwie panstwowei komisii wyborczei - od Krajowego

Biura Wyborczego Delegatura w Kielcach
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5. pismo w sprawie drastycznych i nie uzasadnionych podwyzek

zQ wywóz níeczystoíci stalych od iednej osoby od pana M.

Perzynskiego.
Komisja po ,upotnaniu siE z w/w pismami nie podjqla Zadnych decyzji na

chwilE obecnq.

Ad. 4
przewodn\czqcy w skrócie przeczytal informacjq o realizacji inwestycji na

wsi. Pozostali cztonkowie komisji nie mieli hadnych zasttzeAei.

Komisja zakoítczyla obrady o god2.10.30

Protokolowala Przewodniczqry Komisii Rolnictwa
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Justyna Piskorczyk Krzysztof swietlik


